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Adókat  és  illetékekt  vágna,  mert  Csíkszereda  az  egyik  legdrágább  város  lett  az
országban, főleg ,hogy a helyieket pedig az aránytalanul magas hőszolgáltatás ára is
sújtja  –  mondta  dr.  Szabó  Soós  Klára  a  Transindex  megkeresésére.  A  doktronő
kijelentette: húsz éve „Tőkés László vonalát" képviseli.

"Közéleti szerepvállalásom 16 éve alatt végig és következetesen elvekhez, és nem szervezetekhez
voltam hű. Amennyiben a szervezet, amelyben tevékenykedtem, eltért azoktól az elvektől, amiket
meghirdetett, én mindig jeleztem és felemeltem a hangom ez ellen, de egy adott ponton túl nem
óhajtottam nevemet adni az elhajlásokhoz" – mondta a Transindexnek dr. Szabó-Soós Klára
 családorvos, az EMNP csíkszeredai polgármesterjelöltje, amikor arra kérdeztek rá, hogy RMDSZ-es
múlttal, MPP-s városi tanácsosként miért a Néppárt színeiben indul az önkormányzati választásokon.
„Én végig azt a jobboldali, népnemzeti vonalat képviseltem, amelyet immár több, mint húsz éve 
Tőkés László püspök követ. Ha a lakosság úgy gondolja, hogy sorsunk jó irányba haladt, minden
rendben van és a velük szemben tett ígéreteket beváltották, akkor tévedtem” - fogalmazott. 

A  Néppárt  jelöltje  elmondta,  azoknak a  polgároknak a  szavazatára  számít,  akik  a  közérdeket
következetesen képviselő politikusokat  szeretnének látni  önkormányzati  tisztségekben,  és nem
hajlandók  bizonyos  érdekcsoportok  képviseletét  előnyben  részesíteni  a  közösség  érdekeivel
szemben. 

A hírportál azon kérdésére, hogy melyek a legégetőbb megoldásra váró feladatok Csíkszeredában,
Szabó-Soós Klára elmondta:  Csíkszeredában a helyi  adók és illetékek mértéke a törvény által
megengedett  legmagasabb  szinten  van,  miközben  az  átlagjövedelem  az  egyik  legkisebb  az
országban. Csíkszereda az egyik legdrágább város lett, a hőszolgáltatás ára szintén az országos
átlag fölött van, és nem lehet érdeke az önkormányzatnak, hogy a városlakók elszegényedéséhez
járuljon  hozzá.  Olyan  vállalkozóbarát  önkormányzatra  van  szükség,  amely  a  kis-  és  közepes
vállalkozókat  próbálja  segíteni  abban,  hogy  munkahelyeket  tudjanak  teremteni,  hisz  a
munkanélküliség  aránya  magas  a  megyeszékhelyen  –  összegzett  a  néppárti  polgármesterjelölt.
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